

Errata

Volume 66, numéro 1, september 2020

URI : <https://id.erudit.org/iderudit/1082028ar>

DOI : <https://doi.org/10.7202/1082028ar>

[Aller au sommaire du numéro](#)

Éditeur(s)

McGill Law Journal / Revue de droit de McGill

ISSN

0024-9041 (imprimé)

1920-6356 (numérique)

[Découvrir la revue](#)

Citer ce document

(2020). Errata. *McGill Law Journal / Revue de droit de McGill*, 66(1).

<https://doi.org/10.7202/1082028ar>

**MCGILL
LAW
JOURNAL**



**REVUE DE
DROIT DE
MCGILL**

ERRATA

Please be advised of a printing error that occurred in volume 65, no 4 of the *McGill Law Journal* (June 2020). In certain copies of this issue, the article written by Samuel Dahan, et al., which appears on p. 711, contains pages which were printed out of sequence. If you have received a copy with out of sequence pages, please contact us by email at journal.law@mcgill.ca and we will send you a replacement copy.

Une erreur d'impression est survenue dans le quatrième numéro du volume 65 de la *Revue de droit de McGill* (juin 2020). Dans certains exemplaires de ce numéro, l'article écrit par Samuel Dahan et al., figurant à la p. 711, comporte des pages imprimées dans le désordre. Si vous avez reçu un tel exemplaire, veuillez nous contacter par courriel électronique à journal.law@mcgill.ca et nous vous enverrons un exemplaire de remplacement.